
Afd. 14  

referat 

 

1. Nyt fra viceværterne 

Mandskabet; Jonas er blevet forlænget og er her nu tre dage om ugen. Andreas er kommet ned på 

to dage om ugen.  

Der afventes med forventning på at fjernvarmeprojektet er færdigt. Smedene er ved at være 

færdige og der begyndes derefter på asfaltering. Der er syn på området mandag d. 26. sep. 2022 kl. 

8 i forbindelse med aflevering af projektet. 

 

2. Behandling af beboerforslag; 

- Petanque bane på grus i Græsvænget? 

Der vil blive etableret en bane, når fjernvarmeprojektet er færdigt. 

- Cigaretbeholdere i afdelingen? Vedtages og viceværten bestiller nødvendige antal. 

- Vilde katte? 

Punktet blev debatteret på beboermødet og det blev ikke vurderet som værende et generelt 

problem i afdelingen, da kun en enkelt beboer har henvendt sig med problematikken. 

- Beboerstyret udebelysning? Det er centralstyret og det er dermed ikke en mulighed at styre det 

selv.  

 

3. Nyt skilt ved indkørsel til afdeling med oversigt over området. Ønsker bestyrelsen at undersøge 

dette nærmere for udførelse og priser?  

Bestyrelsen ønsker at der indhentes tilbud på nyt skilt. Keld undersøger sagen. 

 

4. Valg af 4 medlemmer til repræsentantskabet. 

Cisse, Tommy, Steen og Niels. 

 

5. evt.  

Der bestilles juletræ med lys.  

Det undersøges hvad det vil koste at leje en udskænkningsvogn til æbleskiver og glögg i forbindelse 

med juletræstænding. 

 

6. Dato for nyt møde. 3. nov. Kl. 19 hos Cisse. 

 

 

Referatet er gennemlæst og godkendt. 

 

 

Vh Cisse Christiansen 

 

 

 


